
Protokół z posiedzenia Rady Osiedla Głębokie – Pilchowo w dniu 13.12.2018 r. 

 

W posiedzeniu udział wzięli członkowie Rady Osiedla wg listy obecności, stanowiącej załącznik do  

protokołów. Zebranie prowadził Przewodniczący Jan Nykiel przy następującym porządku obrad: 

 

 1. Stwierdzenie quorum oraz zatwierdzenie porządku obrad. 

 2. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia.  

 3. Sprawozdanie ze szkolenia wyjazdowego 7 - 9 grudnia.  

 4. Program inwestycji osiedlowych w perspektywie 5-letniej (BIRO) 

 5. Wykonanie budżetu RO w roku 2018. 

 6. Impreza Mikołajkowa. 

 7. Prezenty świąteczne dla seniorów. 

 8. Bal karnawałowy 2019 - M. Radlmacher 

 9. Stan realizacji zadań przyjętych przez R.O. - osiedlowe zadania inwestycyjne. 

10. Sprawy bieżące. 

 

Ad 1. Obecnych było 9 radnych. Stwierdzono quorum. 

Ad 2. Przyjęto protokół z posiedzenia 22 listopada 2018 r.  – głosowanie - 8 osób za, 1 wstrzymujący się. 
Ad 3.  Sprawozdnie ze szkolenia przestawił Przewodniczący Jan Nykiel. Na szkoleniu wystąpił Prezydent Piotr 

Krzystek. Zakreślił plany rozwoju miasta. Planuje się dalszą rewitalizację nabrzeża Odry, od Starej Rzeźni w 

kierunku elewatora Ewa. W ramach kolejnego etapu budowy obwodnicy miasta, rozpocznie się przebudowa 

węzła Łękno. Wybudowane mają być mieszkania przeznaczone dla seniorów i osób niepełnosprawnych. Na 

razie planuje się tylko 5 takich mieszkań. W sprawach inwestycji Prezydenta będzie reprezentował jego 

zastępca Michał Przepiera. 

Utrzymano dotychczasowy system rozliczania finansowego rad osiedlowych. Był on krytykowany przez 

uczestników szkolenia. Wskazywano, że jest on tak skontruowany, jakby w radach pracowały osoby na etatach. 

Za środki trwałe będące w dyspozycji rad, odpowiadają ich przewodniczący. Odbyło się spotkanie z 

dyrektorem Wydziału Spraw Społecznych P. Bugajską. W przyszłym roku ma zacząć funkcjonować bon 

opiekuńczy przeznaczony dla rodziców na dziecko, które nie dostało się do żłobka lub przedszkola. Obecnie w 

placówkach tych brakuje 35% miejsc. Mają powstać równiez miniżłobki. Od lipca można się ubiegać o bon 

opiekuńczy Alzheimer 75. Celem świadczenia jest wsparcie rodzin w opiece nad seniorami którzy ukończyli 

75. rok życia, mieszkają w Szczecinie i mają zdiagnozowaną chorobę Alzheimera. Na świadczenia opiekuńcze 

dla osób powyżej 85 roku życia przeznaczono 600 tys. zł. Mają być uruchomione dalsze ośrodki dziennego 

pobytu dla seniorów i szkolenia dla ich opiekunów. Szczegółowy zapis wystąpień prezydenta miasta i dyrektor 

WSS dostępny jest w formie prezentacji na stronach Urzędu Miasta.   

Ad 4. Od przyszłego roku rady osiedlowe mają dostać na własne zadania inwestycyjne 200 tys. zł, w sumie na 

5 – letnią kadencją milion złotych. Rady mają przygotować plany na całe 5 lat i zgłosić je do Wydziału 

Gosp.Kom. i Och. Środ. 

Ad 5. Budżet na rok 2018 został wykonany w całości. Szczegółowe sprawozdanie sporządziła skarbnik Pani A. 

Sikora. 

Ad 6. Mikołajki dla dzieci z osiedla odbędą się 21.12. na lodowisku szczecińskiej Gubałowki. 

Ad. 8. Bal karnawałowy odbędzie się 16 lub 23 lutego. Jego organizację przeprowadzi Pani I. Raldmacher. 

Ad 9. Dokumentacja chodnika w Pilchowie ma być przygotowana do końca roku, przewiduje się jego 

wykonanie w przyszłym roku. Ukończona została rewitalizacja skarpy nad J. Głębokim w części przylegającej 

w kąpieliska. Odbiór inwestycji nastąpił 7 grudnia. 

Ad 10. Uchwała naszej R.O. w sprawie linni autobusowej na Jaworowej ma być przesłana do Wydziału 

Gosp.Kom. i Och. Środ. Skierowany zostanie list do dyrekcji szkoły z propozycję spotkań z R.O. Przynajmniej 

raz do roku. Do Policji wysłany zostanie list w sprawie dewastacji skarpy za posesją przy Majowej 44. Sprawa 

ta była wielokrotnie zgłaszana różnym Organom. 

Na tym zebranie R.O. zakończono. Termin następnego zebrania ustalono na 10 stycznia. 

 

 

 

Protokołował:                                          Przewodniczący RO 


